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Abstract (en)
[origin: US4752962A] Loudspeaker unit including a frame (FIG. 2) serving as sound guide to which the loudspeaker chassis (FIG. 1) is releasably
fastened. According to the invention, form-locking cooperating detent means (4-6, 29-31) are provided on the frame and on the loudspeaker chassis.
The loudspeaker chassis can be inserted into the frame by means of a relative translatory movement and can be removed by a rotational movement.
Thus it becomes possible to install the loudspeaker in the frame and remove the loudspeaker from the frame by means of automatic machinery.

Abstract (de)
Lautsprechereinheit mit einem als Schallführung dienenden Rahmen, an dem der Lautsprecher lösbar befestigt ist. Erfindungsgemäß sind an dem
Rahmen und dem Lautsprecher formschlüssige Rastmittel (4-6, 29-31) vorgesehen. Durch eine Translationsbewegung ist der Lautsprecher in den
Rahmen einsetzbar und durch eine Rotationsbewegung wieder lösbar. Dadurch werden eine einfache und mit Automaten durchführbare Montage
des Lautsprechers am Rahmen sowie ein Abnehmen des Lautsprechers vom Rahmen ermöglicht.
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